

日期：二零二六年七月八日(星期三)

Date：8 July 2026 (Wednesday)

時間：下午二時三十分

Time：2:30 p.m.

地點：沙田民政事務處 441 會議室

Venue：Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council
食物環境衛生委員會 Food, Environment and Hygiene Committee

會議通告 Notice of Meeting

1. 改善香港環境衛生的策略和工作
Strategy and Work for Improvement of Environmental Hygiene in Hong Kong
2. 蔡惠誠先生提問：有關沙田區野豬滋擾民居事宜
Question Raised by Mr CHOI Wai-shing on Nuisances Caused by Wild Boars to Residential Areas in Sha Tin District
3. 陳曉盈小姐提問：有關馬鞍山西沙路寵物公園一帶環境衛生管理
Question Raised by Miss CHAN Hiu-ying on Environmental Hygiene Management in the Area of Ma On Shan Sai Sha Road Pet Garden

4. 陳善明女士提問：有關沙田區都市固體廢物回收事宜
Question Raised by Ms CHAN Sin-ming on the Recycling of Municipal Solid Waste in Sha Tin District
5. 張柏源先生提問：有關沙田區蚊患問題
Question Raised by Mr CHEUNG Pak-yuen on Mosquito Infestation in Sha Tin District
6. 黃宇翰先生提問：有關沙田區公眾街市管理事宜
Question Raised by Mr WONG Yue-hon on the Management of Public Markets in Sha Tin District
7. 二零二六年沙田區滅鼠運動(第二期)
Sha Tin District Anti-rodent Campaign 2026 (Second Phase)
8. 沙田區環境衛生服務統計概覽(截至二零二六年五月三十一日)
Statistical Overview of Sha Tin District Environmental Hygiene Services (as at 31 May 2026)